

Celebrating Indigenous Excellence in Canada's Forest Sector

Canadian forestry is one of the largest employers of Indigenous peoples and home to over 1,400 Indigenous-owned forestry businesses. Indigenous peoples now directly control 10% of the national wood supply and play a leading role in the sector through joint ventures, contracting, cooperative agreements, and collaborative initiatives across the country.

Forest Products Association of Canada (FPAC), the Canadian Council for Aboriginal Business (CCAB), and the Canadian Council of Forests Ministers (CCFM) are pleased to announce the [2024 Indigenous Business Leadership Award](#) and the [2024 Skills Awards for Indigenous Youth](#).

These programs recognize and celebrate selected Indigenous entrepreneurs and Indigenous youth for their success, skills development and career aspirations in the forest products industry.

Please use our digital application portal to learn more or submit an application.

[Learn More & Apply Today!](#)

Applications are due by:
Friday, May 31, 2024 at 11:59 pm EDT.



Célébrons l'excellence autochtone

dans le secteur forestier canadien

La foresterie canadienne est l'un des plus importants employeurs de peuples autochtones et compte plus de 1 400 entreprises forestières appartenant aux autochtones. Les peuples autochtones contrôlent maintenant directement 10 % de l'approvisionnement national en bois et jouent un rôle de premier plan dans le secteur grâce à des coentreprises, des contrats, des accords de coopération et des initiatives de collaboration dans tout le pays.

L'Association des produits forestiers du Canada (APFC), le Conseil canadien pour le commerce autochtone (CCAB) et le Conseil canadien des ministres des forêts (CCMF) ont le plaisir d'annoncer le **Prix 2024 du leadership en affaires autochtone** et le **Prix 2024 de compétences pour les jeunes autochtones**.

Ces programmes reconnaissent et célèbrent des entrepreneurs et jeunes autochtones sélectionnés pour leur réussite, le développement de leurs compétences et leurs aspirations professionnelles dans le secteur forestier.

Veuillez utiliser notre portail de candidature numérique pour en savoir plus ou soumettre une candidature.

En savoir plus et postuler dès aujourd'hui!

Les candidatures doivent être déposées au plus tard le vendredi 31 mai 2024 à 23 h 59 HAE.

